
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 2/2018  

konaného dne 8. 2. 2018 
 
Přítomni: 

1. Vladimír Malý 9. Milan Vlček 

2. Pavel Štefan 10. Petr Piáček 

3. Libor Joukl 11. Josef Mach 

4. Dalibor Pituch 12. Eva Dlouhá 

5. Josef Jambor 13. Jaroslav Jirků 

6. Zdeněk Kenovský 14. Pavel Šabata 

7. Radovan Necid 15. Hana Strnadová (tajemnice) 

8. Aleš Kratina (předseda)  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Vladimír Černý (místopředseda)  

 
Hosté: 

1. Eva Janoušková (ředitelka sekce ekonomiky a podpory) 3. Pavel Bartoš (ODSH) 

2. Jiří Antonů (RROS Vysočina)  

 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

4. Veřejná doprava Vysočiny 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 
Aleš Kratina, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl přítomnými členy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Hana Strnadová omluvila nepřítomnost hejtmana kraje Jiřího Běhounka. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Úkol: Poskytnout na jednání dopravní komise základní statistiky veřejné dopravy (počet 
cestujících a náklady na veřejnou dopravu). 

o Pavel Bartoš předložil členům dopravní komise grafy vývoje nákladů, ztráty, jiných 
výnosů a tržeb od roku 2010 do roku 2018.  

 
Na jednání se dostavil člen komise Pavel Štefan, Vladimír Malý a Petr Piáček. 
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Usnesení 001/01/2018/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje 
doporučit zastupitelstvu kraje vyhlásit grantový program „Bezpečná silnice 2018“. 

o Grantový program „Bezpečná silnice 2018“ byl vyhlášen na zasedání zastupitelstva kraje 
dne 6. 2. 2018. 

 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová podala následující informace: 

- V současné době probíhá příprava a rozjezd staveb.  
- Rekonstrukce Brněnského mostu - dne 8. 2. 2018 se uskutečnilo za přítomnosti 

hejtmana kraje Jiřího Běhounka jednání se všemi zúčastněnými stranami ohledně 
stanovení objízdných tras a objížděk. Do měsíce by měly být natrvalo stanoveny 
objízdné trasy. Opatření v Jihlavě jsou téměř hotová. Je uzavřena smlouva o dílo se 
zhotovitelem stavebních prací. Dne 26. 1. 2018 bylo vydáno stavební povolení. Členům 
komise byla promítnuta mapa s vyznačením plánovaných objízdných tras. 

- Byla zpracována mapa akcí v Kraji Vysočina na rok 2018, investorů ŘSD, kraje  
a KSÚSV. Mapa bude pro členy komise uložena na uložiště dopravní komise.  

- Zastupitelstvo kraje na svém zasedání dne 6. 2. 2018 schválilo povýšení rozpočtu 
kapitoly Doprava o 150 mil. Kč s určením pro KSÚSV na realizaci jmenovitých akcí.  

 
Úkol: Poskytnout členům dopravní komise mapu plánovaných akcí v Kraji Vysočina na rok 2018 
(uložit do datového uložiště dopravní komise). 
 
Na jednání se dostavil člen komise Milan Vlček. 
 
Pavel Bartoš informoval o těchto záležitostech: 

- Veřejná doprava - aktuálně jsou uzavřeny dodatky na rok 2018 se všemi dopravci. 
- S městem Jihlava probíhá připomínkování ohledně smlouvy na možnost zaintegrování 

MHD Jihlava do VDV.  
 
 
4. Veřejná doprava Vysočiny 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladové materiály. 
 
Podkladový materiál: 
Odborný zpracovatel optimalizace dopravní obslužnosti, jednotného tarifu a technické části 
zadávací dokumentace pro uzavření smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících. 
Optimalizace dopravní obslužnosti Kraje Vysočina drážní a veřejnou linkovou dopravou: 

- Dílčí části A9 - Zpracování rámcových oběhů vozidel včetně přiřazení každého oběhu do 
příslušného specifického kvalitativního standardu podle převažujícího typu linek - Příloha 
č. A9/1 oběhy; 

- Dílčí části A9, A10, A12, A13, A14; 
- Dílčí část A13 - Zpracování ekonomické analýzy, výpočet ekonomické náročnosti 

navrženého dopravního systému - Příloha č. A13/1 ekonomické analýzy; 
- Dílčí část A16 - Projednávání jízdních řádů s obcemi a dalšími objednateli veřejných 

služeb v přepravě cestujících - Příloha č. 1 Zápisy z jednotlivých jednání; 
- Dílčí část A16 - Projednávání jízdních řádů s obcemi a dalšími objednateli veřejných 

služeb v přepravě cestujících. 
Zpracování přestupního zónově-relačního tarifu a specifikace požadavků na odbavovací systém, 
clearing, zúčtování tržeb a controlling dopravního systému: 

- Dílčí část B19 - Jednání s obcemi a ostatními objednateli veřejných služeb v přepravě 
cestujících. 
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Pavel Bartoš uvedl, že velká část materiálů byla zpracována v rámci návrhů. Po projednávání 
s obcemi dochází ke změnám a k vypracovávání materiálů se zapracovanými připomínkami. 
 
Na základě dotazů Aleše Kratiny informoval Pavel Bartoš o těchto záležitostech: 

- Aktuální přístup dopravce Jindřichohradecké místní dráhy, a. s. - trať 228. 
- Závěry jednání s Jihočeským krajem v oblasti drážní (uzavřena mezikrajská smlouva)  

a linkové dopravy. 
- Koncept spěšných vlaků - trať 240 a 241. S Jihočeským krajem, Pardubickým  

a Jihomoravským krajem je z minulého roku uzavřena mezikrajská smlouva ohledně 
zajišťování drážní dopravy. Přílohou je i podoba jízdních řádů (koncepčně). V rámci 
mezikrajské smlouvy je uzavřen s Jihomoravským krajem horizont 1. Se SŽDC je nově 
řešeno křižování a připomínky. Velká část připomínek je vyvolána překreslením 
požadavků Jihomoravského kraje. Toto je nutné vyřešit. 

- Autobusové linky 120 a 121. Jsou předmětem řešení.  
- Řešení propojení tarifů (cestování na jednu jízdenku) jako součást mezikrajské dohody. 

 
Pavel Bartoš uvedl, že obdržel od Ministerstva dopravy ČR přehled všech rychlíkových linek po 
území ČR i s textovou částí. 
 
Úkol: Poskytnout členům dopravní komise „Přehled předpokládaných koncepčních změn 
v objednávce dálkové dopravy od prosince roku 2019“ (uložit do datového uložiště dopravní 
komise). 
 
Usnesení 002/02/2018/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje pokračovat v další práci na uvedených materiálech k projektu Veřejná doprava 
Vysočiny. 
Usnesení bylo přijato 14 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
5. Projednání požadavků měst a obcí 
Na odbor dopravy a silničního hospodářství nebyly žádné nové požadavky měst a obcí 
doručeny. 
 
 
6. Různé 
Žádost o pozici stálého hosta v Dopravní komisi Rady Kraje Vysočina 
Aleš Kratina informoval, že obdržel od Mgr. Veroniky Vošické Buráňové, Krajské koordinátorky 
dopravní prevence BESIP pro Kraj Vysočina, žádost o pozici stálého hosta v Dopravní komisi 
Rady Kraje Vysočina. Žádost byla elektronicky rozeslána členům dopravní komise.  
 
Na základě diskuse členů komise předložil Aleš Kratina následné usnesení: 
Usnesení 003/02/2018/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
souhlasí 
aby byla Mgr. Veronika Vošická Buráňová zvána na jednání Dopravní komise Rady Kraje 
Vysočina jako stálý host. 
Usnesení bylo přijato 6 hlasy (5 proti, 3 se zdrželi). 
Usnesení nebylo přijato 
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Aleš Kratina uvedl, že bude informovat Mgr. Veroniku Vošickou Buráňovou, že její žádost  
o pozici stálého hosta nebyla přijata. Členové komise souhlasili s tím, že bude zvána pouze na 
vybraná jednání komise, dle tematického zaměření daného jednání. 
 
Aleš Kratina se dotázal na případné jednání hejtmana kraje Jiřího Běhounka s Ministerstvem 
dopravy ČR ohledně vzniku odpočívek pro kamiony kolem dálnice (informace z médií). Požádal, 
aby byly na jednání dopravní komise o této problematice předloženy v průběhu roku informace. 
Hana Strnadová uvedla, že na základě vyhodnocení výstupů ze zasedání krizového štábu bude 
tato záležitost s Ministerstvem dopravy ČR řešena. Libor Joukl doplnil, že dne 13. 3. 2018 
proběhne jednání se společností JEREX, a.s. 
 
Na základě dotazu Aleše Kratiny odpověděl Libor Joukl, zda se ve výhledu dvou až tří let 
plánuje zbytek silnice k opravě III/3906 z Náměště nad Oslavou do Ocmanic.  
 
Vladimír Malý se dotázal na časový horizont akce: 

- II/360 Oslavička – Rudíkov. Hana Strnadová uvedla, že je vydáno ÚR, které je zatíženo 
odvoláním jednoho vlastníka pozemků dotčených připravovanou stavbou. Předpoklad 
zahájení realizace akce je rok 2019 - 2020. 

- II/360 Trnava – Rudíkov, je vypracovaná DÚR, probíhá projednáním s DOSS a vlastníky 
pozemků dotčených stavbou.  

 
Aleš Kratina uvedl, že v květnu 2018 se bude konat den otevřených dveří letiště Náměšť nad 
Oslavou. Upozornil na problém s příjezdem, zejména na krajských komunikacích. Bylo by třeba 
jednat s Policií ČR ohledně lepší organizace. 
 
Pavel Šabata předložil členům dopravní komise grafikony vlakové dopravy. 
 
Na základě dotazu Evy Dlouhé informoval Pavel Bartoš o vyjádření Středočeského kraje 
ohledně integrace. Ze strany Kraje Vysočina jsou připraveny upravené návrhy k diskusi.  
 
Libor Joukl předložil návrh na uspořádání dubnového jednání dopravní komise na KSÚSV. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 15. března 2018, od 13.00 hodin. Toto jednání bude 
koncipováno jako výjezdní do Velké Bíteše. 
 
 
7. Závěr 
Aleš Kratina poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
Aleš Kratina 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 12. 2. 2018. 


